
Zápis 22. zasedání OV ČJF Praha – 3.1.2018 
Veřejné zasedání 

 
 

Přítomni: E. Pařenicová, M. Hladík, M. Vítek, C. Neumann, R. Habásková 
Sekretář: I. Hůlková 
Zástupci subjektů: V. Kadlecová, P. Král, S. Hrnčíř, R. Hoffmeisterová,  

 
 

PROGRAM: 
 

1. Projekty OPP  

 
1. OV ČJF měl jediný bod programu, který prodiskutoval s přítomnými zástupci 
subjektů a dospěl k závěru, že OPP ve formě, která byla zaslána na oblasti 
a rozeslána mezi kluby, nelze realizovat.  
Snahou OV ČJF bylo sestavit tabulku, dle požadavků G. Valeriánové a L. Duba tak, 
jak jej rozeslali. Přes veškerou písemnou urgenci se nepodařilo získat informace 
o maximální výši finančních prostředků, které oblast obdrží. Proto OV ČJF vzal do 
tabulky VŠECHNY žádosti o projekty a doplnil do zbývajících kapitol, které se 
vztahují k fungování oblasti. 
OV ČJF byl také přinucen okolnostmi akceptovat žádosti na zahrnutí projektů ze 
strany disciplín pony a drezura. Obě zástupkyně komisí si své projekty obhájily a jsou 
zahrnuty v celkovém materiálu. Tím se celková výše požadavků na čerpání 
finančních prostředků z centrálního rozpočtu, zvýšila na 6 500 000,- Kč. Tuto výši 
považuje OV ČJF jako naprosto nereálnou. 
 
Závěr:  
Oblastní sekretář sestaví finální tabulku s rozpočty akcí podle jednotlivých kapitol 
a zašle v termínu na sekretariát ČJF k rukám L. Duba a G. Valeriánové. 
 
Schůze ukončena: 
23,30 hodin 
 
Zapsala: Irena Hůlková 

 
 


